
CONSILIUL JUDEȚEAN BUZĂU 
 
 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în ședința extraordinară  

a Consiliului Județean Buzău 
  din data de 07 martie 2025 

 
 
 

Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul Lucian Romașcanu –Preşedintele 
Consiliului Judeţean Buzău. 

 
La şedinţă participă domnii Vicepreședinți: Petre Adrian – Robert, Damian 

Claudiu – Constantin și consilierii județeni:  Alexandru Raluca – Ecaterina, Stanciu 
Costin,  Predonescu Violeta – Rafaela Ionașcu Laurențiu – Irinel, Ioniță Nicoleta – 
Briana, Dobrița Ionel, Voicu Claudiu, Stan Sorin – Valeriu, Manolache Valentin, 
Corcodel Claudiu, Dinu Eugen – Cristinel, Scîntei Faustin – Doru, Suditu Silviu – 
Marius, August Daniel, Roșioru Claudia – Cecilia, Dobre Vasile, Coman Rodica, Vieru 
Mariana – Eliza, Dinu Cozmin, Mitoiu Geta, Mircică Constantin, Moldoveanu 
Laurențiu, Muraru Dorin, Zoican Adrian. 

 
Absenți motivat: Dragomir Ionuț – Sebastian, Dedu Răzvan, Posea Mircea – 

Ciprian, Iacob Cristina – Iuliana și Bîrlă Marian. 
 
Sunt prezenți: domnul Mihai Laurențiu Gavrilă – Secretarul General al 

Județului Buzău, doamna Mirela Oprea – Director executiv – Direcția Juridică și 
Administrație Publică Locală și domnul Ciolan Liviu – Mihai – director executiv al 
Direcției economice. 

La lucrările şedinţei sunt prezenţi reprezentanţi ai presei, radiourilor şi 
posturilor locale de televiziune.  

Consilierii judeţeni au fost convocaţi în şedinţă extraordinară în baza Dispoziției 
Preşedintelui Consiliului Judeţean Buzău nr. 64 din 3 martie 2025. 

 
Lucrările şedinţei sunt deschise de domnul Lucian Romașcanu – Preşedinte 

al Consiliului Judeţean Buzău care a spus: 

- Bună ziua! 
 Prin Dispoziţia nr. 64 din 3 martie 2025, am convocat astăzi, 7 martie a.c., 
Consiliul Judeţean Buzău în şedinţă extraordinară, pentru discutarea unor proiecte 
de hotărâre urgente, cu privire la bugetului județului și bugetele instituțiilor 
subordonate. 
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 La şedinţă sunt prezenţi 26 consilieri județeni și Președintele Consiliului 
Județean Buzău. 
 Şedinţa este legal constituită şi îşi poate desfăşura lucrările. 

* 
Ca urmare, vă supun aprobării următoarea ordine de zi: 
 

 I.PROIECTE DE HOTĂRÂRE PRIVIND: 

 1. Aprobarea utilizării în anul 2025 a excedentului anual al bugetului propriu 
al Județului Buzău rezultat la încheierea exercițiului bugetar la 31 decembrie 2024; 

 2. Aprobarea sumelor defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru 
finanțarea cheltuielilor cu drumurile județene în anul 2025 și estimări pentru anii 
2026 – 2028; 

 3. Aprobarea bugetului propriu al Județului Buzău pe anul 2025; 

 4. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Direcției 
Județene de Evidență a Persoanelor Buzău; 

 5. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Centrului 
Școlar de Educație Incluzivă Buzău; 

 6. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Liceului 
Tehnologic Special pentru Copii cu Deficiențe Auditive Buzău; 

 7. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Liceului 
Special pentru Deficienți de Vedere Buzău; 

 8. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Centrului 
Județean de Resurse și Asistență Educațională Buzău; 

 9. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Centrului 
Școlar de Educație Incluzivă Rm. Sărat; 

 10. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Spitalului 
Județean de Urgență Buzău; 

 11. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Bibliotecii 
Județene „Vasile Voiculescu” Buzău; 

 12. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Muzeului 
Județean Buzău; 
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 13. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Teatrului 
„George Ciprian” Buzău; 

 14. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Centrului 
Județean de Cultură și Artă Buzău; 

 15. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Buzău. 

* 
 

   Supun aprobării ordinea de zi: 
 

Supusă la vot, ordinea de zi, a fost aprobată cu 26 voturi „pentru” și 
Președintele Consiliului Județean Buzău. 

Domnul Lucian Romașcanu: - Câteva cuvinte despre bugetul propriu al 
județului Buzău. Suntem în situația în care avem resursele necesare pentru 
funcționare, avem un buget rezonabil pentru investiții, avem mai puțini bani decât 
am avut la sfârșitul anului trecut, dar vor mai fi rectificări. Încercăm să mai aducem 
bani suplimentari față de ce votăm astăzi pe parcursul anului, dar chiar și așa 
suntem în situația în care pentru funcționare avem 279.219.000 lei, iar pentru 
dezvoltare 393.955.260 lei. Avem pentru dezvoltare subvenții primite de la Uniunea 
Europeană și alți donatori în contul plăților efectuate pentru proiecte și investiții care 
se ridică la 301.986.500 lei bani care sunt împărțiți pe Programul Anghel Saligny, 
PNDL, PNRR, Fondul pentru modenizare, alte subvenții și fonduri europene în 
valoare de 177.760.300 lei. Există și un excedent din anii precedenți, excedent care 
este repartizat pe un număr de 105 proiecte care vă sunt puse la dispoziție, 
important este să continuăm tot ceea ce este început și avem bani pentru a plăti ce 
este în derulare și ceea ce urmează. Câteva sume: pentru învățământ proiectul 
„Dotarea cu mobilier și materiale didactice și echipamente digitale a unităților de 
învățământ preuniversitar și a unităților conexe, finațate de Consiliul Județean” – 
7.646.000 lei; pentru sănătate proiectul „Reducerea riscului de infecții nosocomiale 
la nivelul Spitalului Județean de Urgență Buzău” – 18.000.000 lei; pentru cultură 
proiectul „ Consolidare, restaurare și dotare Biblioteca „V. Voiculescu” Buzău unde 
a fost solicitată o prelungire, dar am înțeles că va fi terminată lucrarea înainte de 
expirarea termenului de prelungire; avem acel proiect 203K Stimularea mobilității 
la nivel regional unde avem bani din POR - 169.325.000 lei. Prin PNDL avem 
modernizare de drumuri, prin programul Anghel Saligny avem drumul județean 
pentru acces spre Vulcanii Noroioși și diverse foarte multe altele. Ce vă pot anunța 
este că fiecare proiect va avea o fișă de proiect cu toți pașii și toate bornele 
importante ale proiectului, iar cel puțin o dată pe lună vom avea ședințe cu toți 
colaboratorii de proiect pentru a prezenta un raport de progres. 
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 Nu va rămâne nimic din toate aceste proiecte nesupravegheat, astfel ca la 
sfârșitul anului toți acești bani, sau cea mai mare parte din bani să fie executați, 
ăsta fiind criteriul de performanță pentru administrație. Nu există beneficiu la 
economie, o economie în administrația publică înseamnă de fapt bani nealocați, 
necheltuiți pentru proiectele de care comunitatea are nevoie. În același timp la 
punctul „Diverse” o să vă spun câteva cuvinte despre Gloria Buzău, până atunci aș 
vrea să trecem la vot.  

* 
*     * 

1. Vă supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea utilizării în anul 
2025 a excedentului anual al bugetului propriu al Județului Buzău rezultat la 
încheierea exercițiului bugetar la 31 decembrie 2024. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 25 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 
(doamna Mitoiu Geta nu a participat la vot fiind sub incidenţa art. 228 alin. (1) 

lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ) 

* 
*     * 

2. Vă supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea sumelor defalcate 
din taxa pe valoarea adăugată pentru finanțarea cheltuielilor cu drumurile județene 
în anul 2025 și estimări pentru anii 2026 – 2028. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 25 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 
(doamna Mitoiu Geta nu a participat la vot fiind sub incidenţa art. 228 alin. (1) 

lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ) 

* 
*     * 

3. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al 
Județului Buzău pe anul 2025. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 24 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 
(doamnele Mitoiu Geta și Predonescu Violeta – Rafaela nu au participat la vot 

fiind sub incidenţa art. 228 alin. (1) lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ) 

* 
*     * 

4. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri 
și cheltuieli pe anul 2025 al Direcției Județene de Evidență a Persoanelor Buzău. 
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Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 26 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
5. Vă supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Centrului Școlar de Educație Incluzivă Buzău.  
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 26 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
6. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2025 al Liceului Tehnologic Special pentru Copii cu Deficiențe 
Auditive Buzău. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 26 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
7. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2025 al Liceului Special pentru Deficienți de Vedere Buzău. 
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 26 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
8. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2025 al Centrului Județean de Resurse și Asistență Educațională 
Buzău.  

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 26 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
9. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2025 al Centrului Școlar de Educație Incluzivă Rm. Sărat. 
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 25 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 
(doamna Vieru Mariana - Eliza nu a participat la vot fiind sub incidenţa art. 228 

alin. (1) lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ) 
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10. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2025 al Spitalului Județean de Urgență Buzău. 
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 25 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 
(domnul Zoican Adrian nu a participat la vot fiind sub incidenţa art. 228 alin. (1) 

lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ) 

* 
*     * 

11. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri 
și cheltuieli pe anul 2025 al Bibliotecii Județene „Vasile Voiculescu” Buzău. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 26 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
12. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2025 al Muzeului Județean Buzău.  
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 26 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
13. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2025 al Teatrului „George Ciprian” Buzău.  
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 26 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
14. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2025 al Centrului Județean de Cultură și Artă Buzău. 
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 26 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
15. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2025 al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Buzău. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 25 

voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
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(doamna Roșioru Claudia - Cecilia nu a participat la vot fiind sub incidenţa art. 

228 alin. (1) lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ) 

 
 

    II. Diverse 
 
 Domnul Lucian Romașcanu: - Vreau să mulțumesc tuturor pentru votul dat 
astăzi.  

Primul punct la diverse: Vreau să mulțumesc celor implicați politic în Consiliul 
Local al comunei Vadu Pașii, nu toți, dar marea majoritate au votat pentru alocarea 
unui teren pentru a face acolo stația de sortare deșeuri. Înseamnă o economie foarte 
mare pentru Consiliul Județean, noi aveam alocați 5 milioane de euro pentru 
achiziționarea acestui teren dar prin bunăvoința domnului primar și colegilor de la 
Consiliul Local Vadu Pașii am salvat acești bani de la Consiliul Județean și putem 
merge înainte cu proiectul de a avea o stație de sortare modernă. 

Punct doi la diverse: Avem o situație pe care, politic, sigur că va trebui să o 
plătim dacă nu reușim să o rezolvăm, dar până la urmă este o chestiune pe care 
trebuie să ne-o asumăm. Fotbal Club Gloria Buzău a plecat la drum în Liga I, poate 
că nu foarte bine pregătită ca și infrastructură și condiții, în vara anului trecut. Am 
avut niște promisiuni de la sponsori privați plus promisiunile Consiliului Județean 
Buzău și ale Primăriei municipiului Buzău pentru a asigura bugetul acestei echipe. 
Din păcate anumite situații generate de actele normative guvernamentale la un 
moment dat au împiedicat Consiliul și Primăria să finanțeze, sau folosit banii din 
banii privați, câți au venit ei la momentul respectiv, cert este că astăzi ne aflăm în 
situația de a avea bugetul în cifre asigurat pentru Gloria până la sfârșitul anului 
competițional după care suntem în imposibilitatea de a-l folosi pentru că așa cum 
prevăd legile care reglementează această chestiune, anumite cheltuieli trebuie 
plătite doar din banii privați, cum este vorba de datorii, cum este vorba de salariile 
jucătorilor și antrenorilor și așa mai departe. Din păcate în cazul Gloria Buzău avem 
o situație de management defectuos, de lipsă de infomare și de decizii care ne-au 
pus în situația ca astăzi să avem nevoie, în două săptămâni, de 170 de mii de euro 
de la sponsori sau nu vom fi în măsură să achităm datoriile clubului cu tot ce poate 
urma de acum înainte. Am vrut să vă informez despre această chestiune, sigur că 
este o mândrie pentru noi să avem echipă în Liga I, dar asta costă și se face pe 
promisiuni onorate. În acest moment din perspectiva sponsorilor suntem la unii 
sponsori la promisiuni pe jumătate onorate și la alți sponsori pe promisiuni zero 
onorate. Am discutat cu sponsorii, o să dicutăm cu mediu de afaceri din Buzău, 
sprijinul dumneavoastră, dacă poate veni, este extrem de important. Nu suntem 
într-o situție deloc bună la club. La următoarea ședință sper să avem vești bune în 
sensul că am găsit acei bani. În cazul în care nu facem rost de acești bani, și repet, 
sunt bani privați, dacă nu, vom fi în situația în care clubul probabil va fi penalizat 
de către Federație mergând până la retrogradare.  

 
 

7 
 



 
Deci suntem în această situație, îmi asum și eu partea mea de vină deși eu 

mă ocup de puțin timp de acest proiect. Am vrut să fiți informați, am vrut să 
informăm media despre acest lucru, pentru că e bine să știți direct și oficial care 
este situația. 

 
Dorește cineva să ia cuvântul? Dacă nu declar închise lucrările ședinței 

mulțumind-vă pentru participare. 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE, 

   LUCIAN ROMAȘCANU 

 

 

                             SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI BUZĂU, 

                                            MIHAI – LAURENŢIU GAVRILĂ 

 

  

 

  Verificat, 

Mirela Oprea 

 

 

                                                                Steno-tehnoredactat:   

                                                                                 Șulă Steliana  
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